
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moravany konaného dňa 

31.03.2022 na Obecnom úrade v Moravanoch vo vyhradených priestoroch 

budovy Obecného úradu Moravany. 

Prítomní:  

podľa prezenčnej listiny: Mgr. Vladimír Čeklovský, Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš 

Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, 

Mgr. Vladimír Ščerbák, Ĺubomír Kovaľ, Bc. Mgr. Adriana Makšimová, Mgr. Anna 

Kosánová. 

 

Ospravedlnil sa: Ing. Ján Šoltés 

 

Návrh programu rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Prenájom budovy reformovanej cirkvi. 

7. Kúpa kontajnerov na zberný dvor. 

8. Kompostovisko. 

9. Vysporiadanie súkromných parciel pod vodnou nádržou. 

10. Predbežné plnenie rozpočtu k 31.03.2022. 

11. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2021. 

12. Rôzne. 

13. Záver. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného 

zastupiteľstva v Moravanoch. 

Starosta obce otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, overil či je podľa počtu 

prítomných poslancov  zastupiteľstvo uznášaniaschopné, opýtal sa či ma niekto 

doplnky do programu. Poslanec Lukáš Veseliny požiadal o doplnenie programu 

o bod Rekonštrukcia fasády Obecného domu č. 147. 



 

Starosta obce dal hlasovať ohľadom návrhu programu.  

Hlasovanie: 

Za: - 

Proti: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, 

Ľubomír Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 

poslancov). 

Zdržali sa: - 

                                                                                          Návrh nebol schválený. 

Starosta obce dal hlasovať ohľadom doplneného programu. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír 

Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Prenájom budovy reformovanej cirkvi. 

7. Kúpa kontajnerov na zberný dvor. 

8. Kompostovisko. 

9. Vysporiadanie súkromných parciel pod vodnou nádržou. 

10. Rekonštrukcia fasády Obecného domu č. 147. 

11. Predbežné plnenie rozpočtu k 31.03.2022. 

12. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2021. 

13. Rôzne. 

14. Záver. 

 

 



K bodu č. 2: Určenie zapisovateľa. 

Starosta obce určil za zapisovateľa pani Adrianu Makšimovú. 

K bodu č. 3: Určenie overovateľov zápisnice. 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice poslanca Ľubomíra Kovaľa a poslanca 

Gabriela Kovaľa. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír 

Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov).. 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 4: Voľba návrhovej komisie. 

Starosta obce predniesol návrh, aby za predsedu návrhovej komisie bol zvolený 

poslanec Lukáš Veselíny a za členov návrhovej komisie poslanec Vladimír Ščerbák 

a poslanec Hric Marcel. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír Kovaľ,  Ing. Viliam 

Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (7poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: Ing. Lukáš Veselíny (1 poslanec). 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 5: Kontrola uznesení. 

Starosta obce informoval poslancov o nesplnených uzneseniach. Zakúpenie novej 

rozhlasovej ústredne je v plnení, nakoľko zatiaľ je požadovaná ústredňa daná obci na 

skúšobnú dobu 2 mesiacov. Optický kábel doposiaľ nebol realizovaný. Projekt 

„Krajina na dlani“ je vo fáze verejného obstarávania. Projekt „Sušička ovocia“ je vo 

fáze verejného obstarávania. Poslanci to zobrali na vedomie. 

K bodu č. 6: Prenájom budovy reformovanej cirkvi. 

Starosta obce navrhol zobrať do prenájmu budovu reformovanej cirkvi a dať tam 

stoly na stolný tenis, výška prenájmu 500,00 EUR/rok. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír 

Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov).. 

Proti: - 



Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 7: Kúpa kontajnerov na zberný dvor. 

Starosta obce oboznámil poslancov, že ohľadom kontajnerov bolo písaných niekoľko 

žiadosti. Obec Trhovište má voľné kontajnery, ale zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ohľadom predaja kontajnerov ešte nemali. Poslanci to zobrali na 

vedomie. 

K bodu č. 8: Kompostovisko. 

Starosta obce informoval poslancov o možnosti realizácie kompostoviska na parcele 

č. 4065/2. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír 

Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov).. 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 9: Vysporiadanie súkromných parciel pod vodnou nádržou. 

Starosta obce oboznámil poslancov s tým, že pán Kuchár navrhol zámenu pozemkov 

a preto navrhol vysporiadanie časti súkromných parciel č. 5678 a č. 5778 pod vodnou 

nádržou „Ruskov“. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír 

Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov).. 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 10: Rekonštrukcia fasády Obecného domu č. 147. 

Starosta obce informoval poslancov o potrebe rekonštrukciu fasády domu č. 147. 

Poslanci navrhli, aby nákup materiálu bol v limite do 4.000,00 EUR a to vrátane 

fasádnej omietky. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír 

Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov).. 



Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 11: Predbežné plnenie rozpočtu k 31.03.2022. 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že predbežné plnenie rozpočtu 

k 31.03.2022 im bolo zaslané domov, čo poslanci zobrali na vedomie. Starosta obce 

taktiež informoval poslancov o potrebe urobiť zmeny v rozpočte rozpočtovým 

opatrením. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír 

Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (7 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: Ing. Lukáš Veselíny (1 poslanec). 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 12: Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2021. 

Hlavná kontrolórka obce oboznámila so správou o kontrolnej činnosti za rok 2021, čo 

poslanci zobrali na vedomie. 

K bodu č. 13: Rôzne. 

Poslanec Ján Kaľuha navrhol, aby sa začalo s pomenovania ulíc. Poslanca Vladimíra 

Ščerbáka zaujímalo zapínanie a vypínanie svetiel verejného osvetlenia 

v Lučkovciach. 

K bodu č. 14: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť. 

 

V Moravanoch, dňa 31.03.2022 

                                                                .................................................. 

                                                     Mgr. Vladimír Čeklovský, starosta obce, v. r. 

Zapisovateľ:  

Bc. Mgr. Adriana Makšimová .......................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ľubomír Kovaľ                      ........................................ 

 

Ing. Gabriel Kovaľ                ........................................ 


